
 
 

 

20. januar 2023 Siverth K. Heilmann 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Inatsisartutlov om fangst og jagt nr. xx, xx. xxx fra 2019, blev første behandlet i 

Inatsisartut i 2019, og 2. og 3. behandling blev udskudt. Hvornår Naalakkersuisut vil 

genoptage behandlingen? 

2. Hvornår vil Naalakkersuisut genoptage behandlingen af fiskeriloven? 

(Inatsisartut medlem Siverth K. Heilmann, Atassut) 

 

Begrundelse 

Vi har som Inatsisartut og Naalakkersuisut pligt til ift. vores arbejde i Inatsisartut at fortsætte 

processen med de ovenstående inatsisartutlove som Inatsisartutlov fra 04. oktober 2019 som blev 

fremsat og som vi fik mulighed for at kommentere som parti. Vi har således også kommenteret det 

klart og tydeligt under 1. behandlingen og henvist til udvalget, med henblik på at vores 

kommentarer også vil blive tilgodeset under det grundige udvalgsarbejde. 

For det andet synes vi at det også er vigtigt at inkludere fiskerikommissionens anbefalinger i 

udvalgsarbejdet, for det er højst nødvendigt at revidere vores fiskerilov. 

Jeg håber at mine spørgsmål kan blive besvaret i løbet af 10 arbejdsdage. 

 


